
REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD DELNICE 
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
KLASA: 023-06/14-01/01 
URBROJ: 2112-01-30-40-4-14-24 
Delnice, 10. travnja 2014. 
 
 

Z A P I S N I K 
s 24. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 10. travnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni:  Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-Delnice 
d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice, Danijela Epet, Dječji vrtić „Hlojkica“ Delnice, Dragan Abramović, 
zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije i Klaudija 
Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

 
Sjednicu je otvorio gradonačelnik koji poziva prisutne da podnesu izvješća o učinjenome. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Sve ono što je planirano je i ostvareno. 
- Financijski izvještaji su predani za 1. kvartal. 
- Objavljena je bagatelna nabava za nabavu uredskog materijala i tonera. 
- Isplaćeni i obračunati su drugi dohoci kroz odbore prema dobivenim zapisnicima. 
- Obrazac za drugi dohodak predan je Poreznoj upravi. 
- Druge radnje koje zahtijevaju duži vremenski period su u tijeku. 
- Pravilnik o bagatelnoj nabavi – kontaktirao je Ministarstvo financija vezano uz našu 

odluku.  
 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Odrađeno je sve što je bilo planirano, nije bilo nikakvih problema. 
- Odrađena je jedna prometna intervencija kod Vršićka u Lokvama. 
- Jučer i danas održava se stručni skup u Opatiji. 
- Na upit gradonačelnika odgovorio je da su tri, od četiri donirana agregata, u prostoriji 

postrojbe dok je još jedan u Kočičinu. Obzirom da postoje saznanja da je Kočičin 
priključen na elektroenergetski sustav treba dogovoriti da se i taj agregat premjesti u 
postrojbu. 

- Što se tiče agregata Grad će odlučiti kome će dati agregate na održavanje i najvjerojatnije 
će to biti DVD koje će ih održavati.  

 
GORDANA PISKAČ 
- Aktivno se radi na preseljenju obitelji Andrić. Kontejneri su preseljeni na svoje lokacije, 

danas se radi iskop i šalovanje za novu septičku jamu, utvrdit će se trasa za vodu i u 
ponedjeljak bi sve trebalo biti spojeno. Iza toga potrebno je snimiti lokacije kontejnera 
kako bi se napravila projektna dokumentacija za nadstrešnice i za iste dobila dozvola. 

- Rješavanje imovinsko pravnih poslova vezano za Palfinger još uvijek traje. Putem 
geometra treba odvojiti građevinsko područje utvrđeno Prostornim planom od onog van 
građevinskog područja kako bi se znala površina koju će DUUDI eventualno pokloniti 
Gradu. 



- Vezano za Komunalac i HEP, odnosno za izgradnju vodovoda na dijelu gdje HEP vrši 
ukopavanje kabela, danas očekuje informacije. 

- I dalje se kontinuirano radi na prostornim planovima (Velike, Male Polane i Lučice), 
trenutno se ishoduju suglasnosti. 

- Suradnja s izvođačem Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom. 
- O upitu stanovnika Supilove da li će se dozvoliti parkiranje na prostoru placa za vrijeme 

dok se radi Supilova, zauzet je stav da se znak ne miče jer mjesta za parkiranje ima 
drugdje. 

- Priprema se dokumentacija vezana za prijavu na Fond za zaštitu okoliša a vezano uz 
energetsku učinkovitost privatnih kuća i drugi natječaj koji je vezan za nabavu kotlova na 
pelete.   

- U tijeku je postavljanje mlijekomata na našoj površini.  
Gradonačelnik navodi da je dao suglasnost, poštujući sve akte, da se omogući postavljanje 
mljekomata. Gospođa Malnar iz Tršća će napraviti lijepu kućicu koju će dekorirati sa 
cvijećem da to bude ukrasno, s time da Grad neće tražiti zakup iz razloga što, ukoliko se 
traži zakup onda će litra mlijeka biti 7 kuna, a ovako će cijena biti 6 kuna. U korist 
interesa građana Grad neće tražiti zakupninu. Jedinstveni upravni odjel neka napravi 
proceduru u skladu sa zakonskim propisima. Ovo je opći interes. 

- Danas dolazi Metronet na razgovor, zainteresirani su da budu jedni od operatera na ovom 
području. 

   
TOMISLAV MRLE 
- Kolegica Bubanj je ovaj tjedan imala više rasprava vezanih za povrat imovine. 
- Martina Petranović je imala dosta posla vezano uz Nacionalnu strategiju za uključivanje 

Roma prema Uredu za ljudska prava i nacionalne manjine u Županiji, isto tako rješavale 
su se jednokratne novčane pomoći vezane uz sjednice Socijalnog vijeća, za novorođenčad 
te zamolbe za financiranje. 

- Održana je sjednica Komisije za dodjelu javnih priznanja. 
- Održan je sastanak Komisije na temu Odluke o socijalnoj skrbi na kojem su neformalno 

prisustvovale i inspekcijske službe. Naime, Zakon o socijalnoj skrbi uveo je obvezu rada 
za opće dobro za ostvarenje socijalnih prava no, može se desiti da taj rad izazove štetu za 
Grad. Osobe koje „odrađuju“ socijalnu pomoć inspekcije rada kao i iz područja zaštite na 
radu mogu kazniti, a može biti kažnjena i firma. Uputili smo e-mail Udruzi gradova da 
službeno uputi zahtjev prema Ministarstvu rada i socijalne skrbi kako to tumačiti u praksi. 

- Napravljeno je Izvješće za udruge Vladi Republike Hrvatske. 
- Prisustvovanje predavanju vezane uz nove propise o upravljanju imovinom. 
- U DUUDI je održan sastanak vezan uz objekte koji bi mogli pripasti Gradu, prije svega 

misli se na Dom OS RH. No, na temelju podataka iz zemljišnih knjiga trebat će izvršiti 
parcelaciju, dobiti odobrenje Porezne uprave da nema duga, Uvjerenje nadležnog tijela 
Ureda državne uprave da se ne radi o povratu imovine. Dakle,  Idejni projekt vezano uz 
knjižnicu će trebat napraviti i ima dosta posla prije nego što se uopće uputi zahtjev. 

- Poslan je javni poziv vezan uz stručno osposobljavanje za 10 osoba. 
- Konzultirana je predsjednica Povjerenstva za dodjelu priznanja u sportu, dogovoren je 

termin sjednice za 28. 4. 
- Damski most – treba postupiti prema mjerama koje je dao Konzervatorski odjel što znači 

da treba odrediti osobu koja će voditi brigu oko svega toga, poslan je zahtjev Državnom 
arhivu da nas upute na tehničku dokumentaciju odnosno činjenice radi vođenja dosjea. 

- Danas počinje obuka članova Gradskog vijeća i Savjeta mladih. 
- Radi se na proučavanju materijala vezano uz police osiguranja Grada. 
- U pripremi je izrada odgovora vezanog uz zahtjev Hotela Risnjak za oslobađanje plaćanja 

komunalnog doprinosa. 
- Upravnom odjelu PGŽ nadležnom za imenovanje upućen je dopis sa zamolbom za 

prolongiranje imenovanja suca porotnika do sjednice Gradskog vijeća. 
- Izrađen je materijal za financiranje udruga iz kulture i poslan njima na očitovanje. 
- Pripremljena je dokumentacija za Hotel Sport i istu treba preuzeti. 



 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Glavni posao ovoga tjedna bila je katalogizacija. 
- Ima dosta korisničkih zahtjeva, seminara, međuknjižničkih posudbi. 
- Vrše se pripreme za Noć knjige, 23. travnja. 
- Održan je drugi sastanak Povjerenstva pristiglih na natječaj za haiku pjesništvo. 
- Gospodin Laloš ima dosta građe vezane uz Knjižnicu koja će se iskoristiti, dozvolio je da 

se time koristimo.  
- Gospodin Horvat darovao je Knjižnici 19 eko slikovnica, motiviran vrtićarcima koji su bili 

u Knjižnici. 
- Još uvijek nije definirana kazališna predstava, no sve je izvjesnije da će to biti Gradsko 

kazalište lutaka Rijeka. 
 

DAVORKA GRGURIĆ 
- Obilazak terena vezano za zahtjev HEP-a za kabliranje njihovih vodova. Ujedno se 

pregledala i cesta u Zelinu Crnoluškom koja je šumska a HEP ju je dosta uništio. 
- Pogledano je oštećenje uz trafostanicu u Crnom Lugu što je prijavila vlasnica zemljišta, 

obzirom da ista nije zatečena kod kuće o zahtjevu će se odlučiti naknadno. 
- Dogovor Komunalac – Goran graditeljstvo vezano za početak radova u Supilovoj ulici i 

definiranje deponija za odlaganje viška materijala. 
- Prometni redar ovoga je tjedna naplatio 4 kazne a 9 kazni je poslao, ljudi ne slušaju, ne 

čitaju znakove i stvarali su probleme na samom gradilištu. 
- Svakodnevno se obilazi gradilište u Kamenitoj ulici. 
- Napravljeni su ugovori za izmjenu svjetiljki javne rasvjete na području Grada, ugovor je 

potpisan i poslana je obavijest Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost sa svim 
podacima jer oni sufinanciraju taj projekt. Jučer je obiđen teren i popisani su svi stupovi 
gdje će se lampe izmijeniti čime bi Delnice, Crni Lug i Lučice bile potpuno pokrivene 
natrijevim žaruljama. 

- Rađen je pregled i ocjena ponuda za rekonstrukciju javne rasvjete u Supilovoj ulici.  
- Radilo se na Rješenjima o visini naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada. 
- Sređivala se evidencija i pripremali podaci za komunalnu naknadu vezano uz Rješenja o 

visini naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada. 
- Volonteri su angažirani na podjeli voćaka. Danas je podjela. 
- Izvješće o stanju u prostoru se izrađuje. 
- Vrši se kontrola radova na mrtvačnici u Kuželju. 
- Radovi oko čišćenja smeća oko doma u Crnome Lugu se obavljaju. 
- Komunalni redar bio je na nekoliko lokacija po pozivu.  
- Dogovoreno je preseljenje zelenih otoka kod „Čačićevih“ stanova. 
- Usmeno su upozoreni ugostitelji koji koriste javne površine van propisa. 
- Poslana je narudžba za oglasni pano na placu u Delnicama. 
- Zakup javne površine za mlijekomat. 
- Priprema natječaja za najam stana. 
- Davanje na upotrebu prostora bez naknade Udruzi Ž.A.R. i Kupa. 
- Priprema se natječaj za disko. Troškovnik je pregledan i treba ići s pripremom natječaja. 

Gradonačelnik je zatražio da se angažira struka koja će pregledati troškovnik jer cijene 
moraju biti tržne. Nema spora da Risnjak upravlja Radničkim domom no vlasnika 
treba uključiti jer Grad, kao vlasnik, mora znati što se događa i mora sudjelovati u 
tome. Također, jedno su investicijski radovi na privođenju radova svrsi a tu ne spadaju 
niti stolovi, stolice, rasvjeta, barske stolice, zvučnici i slično. Dovođenje prostora u 
svrhu namjene je ono što bi morao napraviti investitor, ako on to želi napraviti za 
cijenu kompenzacije zakupnine, nama to odgovara jer ovog trenutka od tog prostora 
uprihodujemo nula kuna. Prostor se privodi svrsi, on će ostvariti ekonomsku korist a 
nama je to prihvatljivo jer želimo da se mladi imaju gdje družiti. Slučaj opreme 
objekta ne može biti predmet kompenzacije. Također, nećemo pristati na neke 



materijale koji su skupi, potrebni su minimalni tehnički uvjeti da bi u tom prostoru 
mogao biti disko. 
GRADONAČELNIK, nadalje, upozorava da će  upozorava da će učiniti sve u zaštitu 
interesa Grada da niti jedna granitna kocka iz Supilove neće otići ni privatno niti bilo 
kome tko će biti u sustavu radova. Svaka kocka, osim one koje će stradati prilikom 
vađenja, će biti otpeljana i skladištena. To je vlasništvo ovoga Grada. Ako treba ići će 
i kaznena prijava protiv onih koji otuđe kocke. Kocke su vrijedne i potrebne Gradu na 
puno mjesta i neće dozvoliti da završe kao kocke iz Lujzijane. Što se tiče lokacija na 
koje bi se kocke deponirale i gdje bi bile na sigurnome treba ispitati mogućnost 
skladištenja u Poslovnoj zoni „Seting“, treba razgovarati s vlasnicima a kao 
protučinidbu Grad može pokrpati ulazne rupe prema njihovom prostoru. Također, 
treba izvidjeti vidjeti mogu li  kocke koje treba očistiti, očistiti osobe koje moraju 
odraditi socijalnu pomoć. Isto tako, bude li i nadalje otuđivanja kocaka iz Štefićeva 
dola treba podnijeti kaznenu prijavu protiv nepoznatog počinitelja, pa jednom možemo 
pitati Policiju kakve rezultate imaju po tom pitanju. 
 
Gradonačelnik također zahtjeva da se naprave prijave za sve krivo parkiranje na placu. 
Treba reći da će sav novac od kazni biti namijenjen kupnji besplatnih udžbenika. 
 
Gradonačelnik navodi da su navodno postavljena dva stupa kod groblja u Crnom 
Lugu, da su ukopana u zemlju, te moli da se postave metalni ankeri na koje bi se 
postavili stupovi jer će isti opet strunuti. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Obavljaju se svakodnevni radovi, Park i ljubavna staza očišćeni su, postavljene su klupe, 

kante za smeće. 
- Jučer je bio sastanak vezan uz orezivanje polomljenih vrhova. Napravljena je ponuda.   
- Rizla je na nogostupima očišćena, danas se čiste kanali. 
- Sutra poduzeće sudjeluje u akciji čišćenja divljih deponija u Kuželju, izvor Belice i 

Radočaj.  
- Gradonačelnik navodi da se sutra postavlja Uskrsno jaje, prostor treba ukrasiti mladim 

brezama i sve treba biti spremno rano u jutro, jer u 10 sati su građani pozvani da dođu po 
maslinove grančice. 

- Danas iz Pazina dolazi gospodin koji će urediti interijer mrtvačnice u Kuželju. 
- Površina prema Konzumu je izorana za nasad lavande. Bit će posađeno cca 630 komada 

biljaka.  
- Radnički dom je dekoriran za uskršnja događanja. 
- Dimnjačarska služba – tečaj za majstorski ispit traje najviše 2 mjeseca. 
- Danas se sade voćke u Ulici bana Jelačića. 
- Knjigovodstveni servis dobio je još jednog korisnika – NK „Goranin“. 
- Cvjetni dio placa seli se na lokaciju kod stadiona. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- U Lokvama je održana Koordinacija TZ Gorskog kotara, teme su bile usklađivanje datuma 

za manifestacije, odabir tema i načina kako se oglašavati na pločama širom Hrvatske, 
kandidatura za javne pozive te priprema sljedećeg sastanka s predsjednicima TZ. 

- Prema Ministarstvu turizma zatražena je suglasnost na dopune Statuta. 
- Predano je Izvješće o realizaciji mobilne aplikacije na temelju lanjske darovnice za Gorski 

kotar bike i biciklističku transverzalu. 
- Vezano za organizaciju događanja izvršene su koordinacije i suradnja glede Uskrsa, 

Proljetnog sajma, Humanitarnog koncerta Goranskih risova. Vezano za taj koncert radilo 
se na izradi plakata a vizualno su definirane  ulaznice i pozivnice. Plakati za Uskrs također 
su izrađeni. Odaslan je poziv ugostiteljima da se uključe na događanja na placu. 

- Izvršeni su preliminarni dogovori s mladima koji žele da se organizirani zaslon za prijenos 
nogometnih utakmica vrši 13., 18. i 23. lipnja. 



- Radi se na dva izleta u kupsku dolinu.  
- Izvršene su evidencije boravišne pristojbe za ožujak. 
- Ažuriran je portal Kvarner family. 
- Izvršena je medijska najava za uskršnja događanja. 
- Izdana je potvrda Hotelu Risnjak za aplikaciju za daljnje širenje i osuvremenjivanje 

objekta.  
- Izrađeni su i otpremljeni pozivi za 17. Turističko vijeće koje je trebalo biti održano jučer. 

Bio je kvorum međutim dvije osobe su napustile su sjednicu. Radi se o bizarnoj situaciji 
gdje se nekakvim ponašanjem jednostavno onemogućuje rad tog tijela. 

- Obavljen je sastanak s predsjednicom Nadzornog odbora. 
- Putem PBZ-a rješava se net-banking za koji treba informatička nadogradnja. 
- Za Hotel Mance izrađena su dva dokumenta. Jedan vezan uz to da se realizira upit jedne 

grupe koja bi boravila na Team buildingu u kupskoj dolini.  
- Izdana je potvrda „Štimčevom vrhu“ za potrebe prijave na natječaj. 
- Gradonačelnik je upitao kako se TZ pripremila za prezentaciju Grada na manifestaciji 

Gorski kotar u Zagrebu. Irena Vučenik Šostik navodi da ima dosta zainteresiranih, bilo je 
7 subjekata koji se žele uključiti. Što se tiče opredjeljenja koje je lani donijeto kao 
zaključak TZ Gorskog kotara, zbog toga što je na konferenciju za novinare u Zagrebu 
došlo nula novinara te je koordinatorica Augustinović bila je šokirana neodazivom, bio je 
zaključak da TZ Gorskog kotara ove godine ne idu na Trg bana Jelačića.  
Gradonačelnik inzistira da Turistička zajednica Grada Delnica bude zastupljena na 
manifestaciji. Ako je problem troška, Grad će platiti. Bez obzira na dogovore Grad 
Delnice će se sa svojom Turističkom zajednicom pojaviti na manifestaciji i iskoristit će 
situaciju da promovira i reklamira proljetni sajam s maksimalnim brojem letaka  koji će se 
dijeliti građanima jer je to idealna prilika da se uoči tog događanja ljudima skrene 
pozornost i pozove ih se u Delnice. Turistička zajednica Grada mora biti na manifestaciji i 
na štandu mora pisati TZ Grada Delnica. 

- sutra je uskršnje iznenađenje u 11 sati te poziva svih da prisustvuju.  
Sve je pozvao i gradonačelnik navodeći da Uskršnje jaje posebno, ono je razbijeno i kroz 
njegovu unutrašnjost se simbolizira obitelj, zajedništvo, život i njime se želi pokazati da u 
toj sličnosti postoje različitosti. Mnogi će moći doista uživati i u njegovoj estetskoj ljepoti, 
u sadržaju jer je gospodin Jurković to vrhunski napravio. Oslikano je velemajstorski.  

- Gradonačelnik  je zamolio da se do 12 sati za svako dijete u Vrtiću priredi jedan letak o 
uskršnjim događanjima  koje će roditelji dobiti i prisjetit će se da bi bilo dobro sutra svoju 
djecu dovesti na plac u 11 sati. Sve se radi za djecu ovoga Grada i bitno je da ih čim više 
dođe i uživa u tome. 
 

DANIJELA EPET 
- U „Hlojkici“ vlada dobro i veselo raspoloženje. 
- Bavimo se uređenjem dvorišta, šetamo, promatramo prirodu, uočavamo promjene 
- dolaze aktivnosti – tehnike cvjetova, drveća, biljaka, životinja, grabimo travu, brinemo o 

stablima, promatramo promjene, brinemo o biljkama. 
- 7. travnja je obilježen Svjetski dan zdravlja.  
- Uskrs – započelo se s aktivnostima vezanim uz Uskrs. Napravljena je prodajna izložba 

dječjih radova – prigodnih čestitki i košara za jaja. 
- Sljedeći tjedan su školski praznici pa je prodajna izložba napravljena ovaj tjedan. 
- 10. 5. dolazi Olimpijada u Crikvenici te djeca treniraju na stadionu, prati se tko je u čemu 

dobar, bacala se loptica u dvorani, skakalo se u dalj. U ovo je uključena i Mala škola. 
- Suradnja s bajkerima – bliži se Dan Planete Zemlje i vrše se dogovori da bi oni došli 

pomoći nam urediti okoliš, srediti voćke i sve što treba nakon elementarne nepogode. 
 

Dovršeno u 9,40 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 


